

2015 *Recipients*

A.G.L. MCNAUGHTON
Mohamed Kamel
(LFIEEE)

Kitchener/Waterloo

For outstanding contributions to pattern recognition and leadership in intelligent systems development

Pour contributions exceptionnelles à la reconnaissance des formes et pour leadership dans le développement de systèmes intelligents

W.S. READ
Raed Abdullah
(SMIEEE)
Ottawa

For outstanding and sustained dedication in serving IEEE Canada and its members

Pour dévouement exceptionnel et soutenu à l'IEEE Canada et à ses membres

**POWER/MÉDAILLE
D'ÉLECTRICITÉ**
William Kennedy
(LSMIEEE)

Southern Alberta

For outstanding contributions to the practice of power system protection and planning

Pour contributions exceptionnelles à la pratique de la protection des réseaux électriques et leur planification

E.F. GLASS
Ljiljana Trajkovic
(FIEEE)
Vancouver

For exemplary and long service to the Vancouver Section and chapters

Pour contributions exemplaires et de longue durée à la Section de Vancouver et à ses chapitres

C.C. GOTLIEB
Azzedine Boukerche
(SMIEEE)
Ottawa

For exceptional contributions in wireless networks and mobile computing systems

Pour contributions exceptionnelles aux réseaux sans fil et aux systèmes informatiques mobiles

M.B. BROUGHTON
Alexei Botchkarev
(SMIEEE)
Toronto

For excellent service to the Toronto Section and chapters
Pour d'excellents services rendus à la Section de Toronto et à ses chapitres

J.M. HAM
Yahia Antar
(LFIEEE)
Kingston

For establishing a world class teaching and research program in applied electromagnetic engineering

Pour la mise sur pied d'un programme d'enseignement et de recherche de classe mondiale en génie de l'électromagnétisme appliqué

J.J. ARCHAMBAULT
Lori Hogan
(MIEEE)

Newfoundland/Labrador

For exemplary service to Newfoundland and Labrador Section and the IEEE Canadian Foundation

Pour service exemplaire à la Section Terre-Neuve-et-Labrador et à la Fondation Canadienne de l'IEEE